
 

Tai O Heritage Hotel 大澳文物酒店 

Telephone 電話號碼: (852) 2985 8383‧Fax 傳真號碼: (852) 2319 3536 

www.taioheritagehotel.com 

Tai O Heritage Hotel “Stellar Encounter” Participation Form 

大澳文物酒店大澳文物酒店大澳文物酒店大澳文物酒店「「「「觀星賞月之旅觀星賞月之旅觀星賞月之旅觀星賞月之旅」」」」參加表格參加表格參加表格參加表格 

Please fill in the details below in BLOCK letters 請用正楷填寫以下資料請用正楷填寫以下資料請用正楷填寫以下資料請用正楷填寫以下資料 

Name 姓名       Email 電郵地址     __________ 

Telephone 聯絡電話     

*Prices include 10% service charges ; 此價錢已包含加一服務費 

Participants Guide參加者須知： 

(1) Please dress appropriately according to the weather; 請根據天氣挑選合適的衣服。  

(2) Please take care of yourself and your own belongings as the organisers  are not responsible for any damage or loss or injuries; 

請自行照顧財物及個人安全，主辦單位並不會負責任何損害或損失或受傷事宜。 

(3) Participants aged 16 or below must be accompanied by an adult; 16歲或以下的小童須至少與一位成人同行。 

(4)When tropical cyclone signal no.8 or above or a red or black rainstorm warning signal is issued or if there is adverse weather 

conditions in Tai O, the event will be cancelled; 當 8號或以上熱帶氣旋信號或紅色或黑色暴雨警告信號發出或遇上惡劣天氣，
活動將會取消。 

(5) In the case of poor weather conditions, there will be a scenery appreciation and knowledge sharing session about astronomy 

and stargazing instead; 如觀星期間受天氣影響，活動內容將改為觀景或分享其他觀星知識。 

 

Terms and Conditions 條款及細則： 

1. Limited seats are available and on a first come, first serve basis; 名額有限，先到先得。 

2. A minimum number of attendees are required, and will be reconfirmed via email 3 days in advance; 每團須符合最少參加
人數方可開班，酒店將於活動前 3日電郵予參加者作確認。 

3. Tai O Heritage Hotel reserves the right to amend, cancel, or postpone the event due to weather and road conditions and/or 

at its own discretion; 大澳文物酒店有權因天氣或交通情況、或行駛任何酌情權而更改、取消或延期該活動。 

4. Participants who have completed the payment transaction will receive an email with the order confirmation number. 

Confirmed orders are non-refundable and non-changeable; 完成付款後將獲發電郵確認，一經確認，恕不接受更改或取
消，已繳付之款項將不獲退還。 

5. Tai O Heritage Hotel reserves the right to make any changes of the above information without prior notice; 大澳文物酒店
保留更改以上資料之權利，恕不另行通知。 

6. The English version shall prevail if there is any discrepancy of meaning between the Chinese and English version of these 

Terms and Conditions. 本條款及細則之中英文版如有任何歧義，概以英文為準。 

 

 

 

 

 

 

 

 

Date 

日期日期日期日期 

 

Please fill in 請填寫請填寫請填寫請填寫 

 

 

 

 

 

Total  合共合共合共合共(HK$) 

No. of Adult成人成人成人成人  

HK$388*  

Per person每位每位每位每位 

Subtotal 

小計小計小計小計 (HK$) 

 

No. of Child小童小童小童小童  

HK$238* 

Per person每位每位每位每位  

(aged 3 – 11歲歲歲歲) 

Subtotal 

小計小計小計小計 (HK$) 

 

 

15/10/2016      



 

Tai O Heritage Hotel 大澳文物酒店 

Telephone 電話號碼: (852) 2985 8383‧Fax 傳真號碼: (852) 2319 3536 

www.taioheritagehotel.com 

Payment Methods 付款方式付款方式付款方式付款方式( Please check the box for your selection請於合適項目加"√"): 

□ Cash 現金 ( Only applicable to payment to Tai O Heritage Hotel in person只適用於親身到大澳文物酒店繳付) 

□ Direct Deposit 銀行入數 

We will contact you to confirm the  total payment amount. Please deposit the amount to Bank of East Asia account no. 015 - 514 - 10 - 

403955 - 2 and the registered company is “Hong Kong Heritage Conservation Foundation Limited”. 我們將聯絡閣下確認是次所需繳付總
金額。請將款項存入東亞銀行東亞銀行東亞銀行東亞銀行帳戶 015 - 514 - 10 - 403955 - 2； 登記公司名稱「香港歷史文物保育建設有限公司」 

Please submit the  Participation Form together with the bank in slip via email marketing@taioheritagehotel.com / fax 2319 

3536. 請將 閣下之參加表格連同入數紙電郵至 marketing@taioheritagehotel.com / 傳真 2319 3536 

□ Credit Card 信用卡 

Please select one of the following credit cards, complete the following form  

閣下請選擇以下其中一款信用卡繳付上述所需繳付總金額，填妥以下表格 

 

□ VISA    □ MasterCard                □ Diners Club 

Please submit the Participation Form via email marketing@taioheritagehotel.com / fax 2319 3536. 

 請將 閣下之參加表格電郵至 marketing@taioheritagehotel.com / 傳真 2319 3536 

 

Credit Card Number 信用卡號碼 _______________________________________ 

Expiry Date 有效日期 __________(mm)                (yy) 

Cardholder’s Name 持卡人姓名 ________________________________________ 

 

Cardholder’s Signature 持卡人簽署 _____________________________________ 

For internal use only此欄由酒店填寫  

Order Confirmation Number訂購確認號碼: 

 

Amount金額: HK$ Subtotal 

Amount

總金額: 

HK$ 

Postage郵寄服務費用: HK$ 

Remarks備註: 

 


